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Abstract (en)
The connection is made by the engagement of profiled parts (11, 12) of the end piece (1) of the arm of the machine between one face (26) of
the tool and corresponding profiled parts (20, 21) of the tool. The profiled parts have ramps and are kept engaged by a locking means exerting
a transverse pressure in such a way that the play is taken up automatically. The connection is compact and advantageous in mechanical terms.
<IMAGE>

Abstract (fr)
La fixation est réalisée par l'engagement de parties profilées (11, 12) de la pièce terminale (1) du bras de la machine entre une face (26) de l'outil
et des parties profilées correspondantes (20, 21) de l'outil. Les parties profilées présentent des rampes et sont maintenues engagées par un moyen
de verrouillage exerçant une pression transversale de telle sorte que le jeu est rattrapé automatiquement. La fixation est compacte et favorable sur le
plan mécanique. <IMAGE>
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